

O·PARK1 副產品 O·堆肥 種植有機農作物贈予社區



O·PARK1 一直推行「轉廢為能+材」的理念，將有機廢物轉化為再生能源及堆肥。位於 O·PARK1 堆肥隧道的頂部設有一個有機天台農莊 O·FARM，利用自家生產的 O·堆肥實踐再生農法，將有機廢物的有機質重回土地，種植出不同的時令有機農作物，並透過教育及公眾活動將收成回饋社區，實踐循環經濟。

最近，O·PARK1 團隊在 O·FARM 內收割了夏日時令水果 - 西瓜，並將收成捐贈予香港聖公會東涌綜合服務中心，惠及更多有需要的人士。隨著不同時候的收成，O·PARK1 亦會安排將農作物捐贈至不同的食物捐贈機構，讓更多人受益。

O·FARM 除了透過種植各種類型的農作物展示 O·堆肥不同的應用，還讓訪客了解源頭減廢的重要性、以及善用有機廢物的價值，希望透過 O·FARM 的示範，啟發市民從生活習慣做起，養成從源頭減廢的習慣，一同推動循環經濟，為香港創造更可持續的未來。

O·PARK1's by-product O·Compost Grows Organic Crops for the Community

O·PARK1 has been promoting the concept of "Waste-to-Energy + Resources" transforming organic waste into renewable energy and compost. At the top of the O·PARK1 compost tunnel, there is an organic rooftop farm, O·FARM, which utilizes its own produced O·Compost to practice regenerative farming, returning organic matter from waste back to the soil and grow seasonal organic produce. And then giving back the harvest to the community through educational and public activities, putting the circular economy into practice.

Recently, the O·PARK1 team harvested summer seasonal fruit – watermelons – from O·FARM. They donated the harvest to the Hong Kong Sheng Kung Hui Tung Chung Integrated Service Centre, benefiting those in need. With each harvest season, O·PARK1 will also arrange donations to various food donation organizations, allowing even more people to benefit.

O·FARM not only showcases the diverse applications of O·Compost through the cultivation of various crops but also educates visitors on the importance of source reduction and the value of utilizing organic waste. Through the demonstrations at O·FARM, we hope to inspire citizens to adopt source reduction habits in their daily lives, fostering a sustainable future for Hong Kong by promoting a circular economy together.